
Jeg er sterk imot søndagsåpne butikker. Jeg begrunner dette med at samfunnet trenger en hviledag. 

Resultatet av søndagsåpne butikker er økt forurensing som følge av bruk av transportmidler, større 

forbruk, høyere priser, høyere belastning på mange ansatt, høyre belastning på nødetater og 

helsevesen og redusert folkehelse. 

For meg er Regjeringens forslag helt uforståelig og ikke i samsvar med folkets ønske.   

 

Trekk forslaget til lovendring!! 

 

Med hilsen  

Bård R. Vollevik 

OSLO 


